

098

Scarborough Southwest

Population: 110,280

Consisting of that part of the City of Toronto described as follows: commencing at the intersection of Eglinton Avenue East and Markham Road; thence southerly along Markham Road and its southerly production to the southerly limit of said city; thence generally southwesterly along said limit to the southerly production of Victoria Park Avenue; thence generally northerly along said production and Victoria Park Avenue to Eglinton Avenue East; thence easterly along said avenue to the point of commencement.

098

Scarborough-Sud-Ouest

Population : 110 280

Comprend la partie de la ville de Toronto décrite comme suit : commençant à l'intersection de l'avenue Eglinton Est et du chemin Markham; de là vers le sud suivant le chemin Markham et son prolongement vers le sud jusqu'à la limite sud de ladite ville; de là généralement vers le sud-ouest suivant ladite limite jusqu'au prolongement vers le sud de l'avenue Victoria Park; de là généralement vers le nord suivant ledit prolongement et l'avenue Victoria Park jusqu'à l'avenue Eglinton Est; de là vers l'est suivant ladite avenue jusqu'au point de départ.